
 

 
 

 
 

  
 

 

Urval av synpunkter om 
cykelgatan 

• ”Så fantastiskt bra och trevligt! Stämningshöjande för kvarteret. Vi hoppas innerligt 

att det blir ett permanent inslag i stadsbilden.” 

• ”Jag älskar cykelskyltarna! Känner mig viktig och att jag får ta plats” 

• ”Nu vågar jag cykla här med barnen” 

• ” Jag cyklar oftare längs denna gatan nu när det är cykelgata, cyklade annan väg 

innan” 

• ”När jag kör bil kör jag lugnare numera. Som cyklist upplever jag större hänsyn från 

bilister nu och jag vågar ta mer plats” 

• ”Som cyklist föredrar jag dagens lösning, som bilist var det nog bättre innan. Men 

överlag spelar det inte direkt någon roll, båda funkar” 

• ” Bra grej, men som cyklist är jag sällan trygg när jag är nära bilister” 

• ”Kan ni inte ta bort alla parkeringsplatser?” 

• ”Oklart hur jag ska göra i östra änden där cykelgatan tar slut och jag ska över på 

GC längs Sveagatan. Förtydliga korsningen och gör den mer trafiksäker” 

• ”Personer cyklar i vänstertrafik, hur är det egentligen tänkt att vi ska cykla?” 

• ”Jag saknar parkeringsplatserna längs gatan” 

• ”Jag upplever att bilar kör lika fort nu som innan” 

• ”Det är rörigt, cyklister överallt. Separera trafikslagen! 

• Det är mycket otydligt och rörigt. Som bilist vid möte med annan bil så vet man inte 

vem som ska väja, man har fullt upp att hålla koll på bilen man möter, om man ska 

svänga undan -- så kan det komma en cyklist i döda vinkeln, eller körandes om på 

insidan. Det är farligt! Det var säkrare innan. 

• ”Hindren står lite långt isär när det inte är så mycket trafik längs gatan” 

• ”Bor längs gatan. Tycker summerat att cykelgatan är superbra” 
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